

Законодательство

Ссылки на нормативно-правовые акты, регулирующие вопросы осуществления инвестиций на территории Республики Беларусь:

[Закон Республики Беларусь от 12 июля 2013 г. N 53-3 «Об инвестициях»;](#)

[Закон Республики Беларусь от 7 декабря 1998 г. № 213-3 «О свободных экономических зонах Республики Беларусь»;](#)

[Указ Президента Республики Беларусь от 20 марта 1996 г. № 114 «О свободных экономических зонах на территории Республики Беларусь»;](#)

[Декрет Президента Республики Беларусь от 6 августа 2009 г. N 10 «О создании дополнительных условий для инвестиционной деятельности в Республике Беларусь»;](#)

[Постановление Совета Министров Республики Беларусь от 19.07.2016 № 563 «О мерах по реализации Декрета Президента Республики Беларусь от 6 августа 2009 г. № 10»;](#)

[Декрет Президента Республики Беларусь от 7 мая 2012 г. №6 «О стимулировании предпринимательской деятельности на территории средних, малых городских поселений, сельской местности»;](#)

[Указ Президента Республики Беларусь от 27 декабря 2007 г. № 667 «Об изъятии и предоставлении земельных участков»;](#)

[Постановление Совета Министров Республики Беларусь от 26 марта 2008 г. № 462 «О некоторых мерах по реализации Указа Президента Республики Беларусь от 27 декабря 2007 г. № 667».](#)

Legislation

References to regulations governing investment in the territory of the Republic of Belarus:

[Law of the Republic of Belarus of July 12, 2013 N 53-Z "On Investments";](#)

[Act No. 213-3 of 7 December 1998 on free economic zones of the Republic of Belarus;](#)

[Presidential Decree No. 114 of 20 March 1996 on free economic zones in the territory of the Republic of Belarus;](#)

[Decree of the President of the Republic of Belarus of August 6, 2009 No. 10 "On creating additional conditions for investment activities in the Republic of Belarus";](#)

[Resolution of Council of ministers of Republic of Belarus of 19.07.2016 No. 563 "About Measures for Implementation of the Decree of the President of Republic of Belarus of August 6, 2009 No. 10";](#)

[Decree of the President of the Republic of Belarus of May 7, 2012 No. 6 "On stimulating entrepreneurial activity in the territory of medium, small urban settlements and rural areas";](#)

[Presidential Decree No. 667 of 27 December 2007 on the seizure and granting of land;](#)

[Council of Ministers Decision No. 462 of 26 March 2008 on certain measures to implement Presidential Decree No. 667 of 27 December 2007.](#)